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afectades  per  aquest greu proble- de  Sant  Martí  de  Centelles,  de la Resultat  de la  trobada,  en la  qual 
ma, i decidides  a  posar-hi solució. Garriga, l'Ametlla,  les  Franqueses, va dominar una  total  unanimitat  de 
A la  trobada assistiren els  alcaldes Granollers, Montmeló i Sant Adrià parers i actituds  sobre  la  urgència 
d'Hostalets  de  Balenyà,  de  Cente- del  Besòs,  el  coordinador  de  Sani- de  descontaminar  el  riu Congost, 
Iles,  d'Aiguafreda,  de  Tagamanent, tat  de  Granollers i  el cap de  labo- va ser  la  constitució d'una comissió 
de  Canovelles i  de  Parets, regidors ratori  municipal de  Sant Adrià. representativa, formada  per  tècnics 

i  per  polítics,  la  primera  missió  de 
osa i la  qual  seria elaborar una  propor-

 

ció, En la  descontaminació  de  l'aigua ta d'actuació  comuna que seria 
vo_ presentada  als  diversos  municipis 
en per  tal que  fos aprovada pels plens 

Jets dels respectius ajuntaments. Amb 
oda, 

"  Cal  tr e ba llar 
quest  acord conjunt i  oficial  s'em-

 

ó i prendrien  les  accions  conjuntes  ne-

 

iest - cessaries  per  arribar  a la total des-

 

» contaminació  del  riu. L'acord  inter-

 

o  n- a  nivell  de  conca municipal es  considerà indispensa-

 

que ble, ja  que  l'acció  contaminadora 
ares provinent d'un  sol  municipi anul-

 

arri- laria l'acció  purificadora  dels altres. 
al 

Pere Montal,  coordinador  de  Sa- manent és  encara  provisional.  Serà , Foren designats membres d'a-

 

ntat 
nitat  de  l'Ajuntament  de  Granollers,  reestructurada  amb  la  incorporació questa comissió intermunicipal  en 

pro- 
és  un  dels  set  membres  de la Co- de  tots els municipis  de la  conca defensa  del  Congost l'alcalde  de 

una 
missió Intermunicipal Permanent  del  Besòs. Centelles,  el  regidor  de  Sanitat  de 

invi-

 

encarregada  de  vetllar  per la bona la  Garriga,  el  tinent d'alcalde  de tat tacs 
salut  del  riu Congost  des del  pas- 

—¿En  quina mesura  està previst Sanitat  de  Granollers,  el  regidor  de 
del 

sat  24  de  novembre,  data en la  qual
 que  la  Generalitat recolzi  la  inicia Sanitat  de  Montmeló,  el  regidor  de 

Be va quedar  constituïda l'esmentada 
tiva? Sanitat  de  Sant Adrià  del  Besòs,  el 

comissió.  A  ell hem adreçat  una —Encara  no se  sap  de  tota cer- coordinador  de  Sanitat  de Grano-

 

rés, sèrie  de  preguntes sobre  la  tasca  tesa.  Seria  interessant  que  el re- Ilers i  el cap del  laboratori muni-

 

'rna- a  realitzar  per la  comissió  de  caire colzament fos màximament ampli i cipal  de  Sant Adrià. 

Gra- ecologista. que  provingués tant  de la Genera-

 

tats litat corn  de la  Diputació. 
—Quan i  de  qui sorgeix  la idea Pla d'acció  conjunta 

de  convocar  aquestes reunions? . —Amb  la  construcció  de  les de-

 

puradores que  calgui, ¿fins  a  quin La  necessitat d'elaborar  un  pla 
—La idea  va  sorgir,  fa  aproxima-  punt restarà  neta  l'aigua  del Con- d'actuació conjunt i concret, així 

dament uns  dos  mesos i mig,  de  gost? com  la  d'aconseguir  la  màxima  so-

 

la  Conselleria  de  Sanitat  de  l'Ajun-

 

tament
lidaritat amb  la  resta  de  municipis —Actualment és  difícil  de con- p 

de  Granollers. de  la  conca  del  Besòs  en  ordre  a 
testar.  Tot just estem  al  principi. 

—¿Per  quina  raó  no  formen  part  No es  pot preveure. Primerament  fa desenvolupar  les tasques comunes 
de la  Comissió Intermunicipal ajun-  falta  saber  corn abordarem  el pro- d'indispensable realització, foren 

taments com  per  exemple els  de  blema  en  tota  la  seva  amplitud. els principals  temes  tractats  en la 

Cardedeu i  La Roca,  contaminadors darrera  reunió, primera  de la Co-

 

del  riu Mogent? —¿Ens pots  anticipar  quins  te- missió Intermunicipal Permanent  en 
mes  es  tractaran  en la  propera reu- defensa  del  Congost,  que  tingué 

—Inicialment només foren convo- nió  de la  Comissió Intermunicipal lloc  el  proppassat 8  de  desembre. 
cats  els ajuntaments  de la  conca Permanent? 
del  Congost  a la  primera reunió, Aquesta voluntat  mancomunada 

moment  en el  qual  es  va  plantejar —Sí.  En  aquesta propera  reunió dels municipis afectats  per la con-

 

enfocar  el  problema  d'una altra ma-  es  concretarà  el  pla  de  treball amb taminació  del  Congost,  en  mans 

nera, ja  que  també és propi  del la  intervenció  de  tots els munici- dels membres  de la  Comissió  In-

 

Besòs incloent-hi tots els seus  pis de la  conca  del  Besòs. termunicipal Permanent, i recolzat 

afluents, corn són  el  Tenes,  el  Mo- —Finalment caldria  que  opines- pel propòsit  de la  Generalitat  de 

gent,  el  Ripoll... Ja  a la  darrera reu-  sis sobre  on està  la  clau  en el pro- Catalunya d'aplicar  les  oportunes 

nió vàrem treballar l'elaboració d'un Pòsit  de  descontaminar un  riu corn mesures  ecològiques  de  cara  la se-

 

pla  de  treball molt  general,  que  el  nostre. va  bona  salut, farà possible  que  els 

,-Is vàrem  referir  a la  conca  del  Besòs. —Cal  treballar  a  nivell  de  conca. nostres ulls tornin veure netes  les 

i —¿Amb  quina  periodicitat  té  pre- No es  poden  plantejar solucions aigües d'aquest riu  que  banya  la 

N IN 
vist reunir-se  la  Comissió Intermu- parcials  que  sense  cap  mena  de vall  del  Congost,  principal  via  de 

nicipal Permanent? dubte restarien eficàcia  a  les  pos- 
comunicació  entre  el  Barcelonès, 

sibles  mesures. el  Vallès  Oriental  i l'Osona. 
—Actualment  encara  no  s'ha  es- 

E.  R. EUGENI RIUS tablert  cap  norma,  perquè  la Per- 
. — \ 
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